

РЕФЕРАТ

Структура диссертации состоит из введения, двух глав, шести параграфов, заключения, библиографического списка, включающего 66 источника. В работе приведено 8 таблиц, 3 рисунка и 3 приложения.

Ключевые слова: профессиональный интерес, профориентация, молодежь, киберсоциализация, социальные сети, профориентационная игра, онлайн-игра.

Объектом исследования является профессиональный интерес молодежи.

Цель работы - выявить степень результативности применения онлайн-игры как средства диагностики профессионального интереса молодежи в условиях киберсоциализации.

С этой целью было проведено исследование на базе учреждения дополнительного образования (МБОУ ДО ДДЮ «Школа самоопределения» г. Красноярск). Участниками исследования выступали обучающиеся в возрасте от 15 до 18 лет. Исследование проходило в период с декабря 2016 г. по сентябрь 2017г.

На основании результатов выполненных исследований модифицирован опросник Л.Н. Кабардовой в профориентационную онлайн-игру «ДартсPROF» как диагностический инструмент профессионального интереса.

ESSAY

The structure of the dissertation consists of an introduction, two chapters, six paragraphs, a conclusion, a bibliographic list comprising 66 sources. There are 8 tables, 3 figures and 3 annexes.

Keywords: professional interest, career guidance, youth, cybersocialization, social networks, career-oriented game, online game.

The object of the study is the professional interest of young people.

The aim of the work is to reveal the degree of effectiveness of using the online game as a means of diagnosing the professional interest of young people in the conditions of cybersocialization.

To this end, a study was conducted on the basis of the institution of supplementary education (MBOU DO DDYU "School of Self-Determination" in Krasnoyarsk). Participants of the study were students aged 15 to 18 years. The study was conducted between December 2016 and September 2017.

On the basis of the results of the research, the questionnaire of LN. Kabardova was modified into a pro-freenet online game "DartsPROF" as a diagnostic tool of professional interest.